



[C6詳細資料](#)

TP-Link Archer C6 AC1200 無線路由器

- 雙頻 AC1200Mbps，網速最快可達 867Mbps(5GHz)+300Mbps(2.4GHz)。
- 產品尺寸: 215 × 117 × 32 毫米。
- 支援最新WPA3無線加密標準提高上網安全性。
- MU-MIMO 技術同時將數據傳輸到多個設備，性能提高 2 倍。
- 配備Beamforming技術的四個外部天線擴展和集中 Wi-Fi 信號。
- 支持 AP 模式，將您的有線連接轉變為無線網絡。
- 透過TP-Link Tether APP輕鬆實現網路管理。



[C6 Product Details](#)

TP-Link Archer C6 AC1200 Wi-Fi Router

- AC1200 dual-band speeds up to 867Mbps(5GHz)+300Mbps(2.4GHz).
- Dimensions: 215 × 117 × 32 mm.
- Supports the latest WPA3 wireless encryption for enhanced online security.
- MU-MIMO Technology simultaneously transfers data to multiple devices for 2× faster performance.
- Four external antennas equipped with Beamforming technology extend and concentrate the Wi-Fi signals.
- Supports AP Mode to transform your wired connection into wireless network.
- Easy network management at your fingertips with TP-Link Tether.



[R12詳細資料](#)

D-Link R12 AC1200無線路由器

- 雙頻 AC1200Mbps，網速最快可達 867Mbps(5GHz)+300Mbps(2.4GHz)。
- 產品尺寸:177 x 139 x 50 毫米。
- 同步雙頻：支援雙頻 2x2 傳輸，連網更快速、穩定。
- 支援最新WPA3無線加密標準提高上網安全性。
- 支援5個Gigabit 網路埠：1 個 GE 網際網路連接埠 + 4 個 GE 網路連接埠。
- 支援 EAGLE PRO AI 智慧功能：AI Wi-Fi智慧連網、AI 流量控管、AI 家長監控、AI智慧助理。
- 支援Google助理及Amazon Alexa。



[R12 Product Details](#)

D-Link R12 AC1200 Wi-Fi Router

- AC1200 dual-band speeds up to 867Mbps(5GHz)+300Mbps(2.4GHz).
- Dimensions: 177 x 139 x 50 mm.
- Dual-Band technology provides better performance and a lag-free wireless experience.
- Supports the latest WPA3 wireless encryption for enhanced online security.
- Supports 5 Gigabit ports including: 1 x Gigabit Ethernet WAN port and 4 x Gigabit Ethernet LAN ports.
- Supports EAGLE PRO AI features including: AI Wi-Fi Optimizer, AI Traffic Optimizer, AI Parental Controls and AI Assistant.
- Works with the Google Assistant and Alexa.

Tenda®



[AC11詳細資料](#)

AC11

AC1200 MU-MIMO Dual Band Gigabit Router

- 產品尺寸: 220 x 141.5 x 49毫米
- 雙頻AC1200Mbps (300Mbps@2.4GHz+867Mbps@5GHz) 802.11ac
- 外置5支雙頻6dBi高增益天線, 設有High Power可將功率調節高低
- Beamforming增強技術可提高覆蓋範圍及傳輸距離
- 使用MU-MIMO制式, 對比舊有SU-MIMO技術提升三倍速度
- 無線中繼模式 (Client+AP,WISP)
- 1 Wan Port + 3 Lan Port (10/100/1000Mbps) Gigabit
- 配合 "Tenda WiFi" Apps作雲端管理

Tenda®



[AC11 Product Details](#)

AC11

AC1200 MU-MIMO Dual Band Gigabit Router

- Dimensions: 220 x 141.5 x 49mm
- Dual band AC1200Mbps (300Mbps@2.4GHz + 867Mbps@5GHZ) 802.11ac
- Signal enhancement technology, external 5 x 6dBi high gain antenna, signal coverage of 120 square meters can wear three walls, and support signal strength adjustment, according to the specific use environment
- Independent signal enhancement module, Beamforming intelligent
- Ensuring full utilization of 300Mbps and above. And support dual-band integration, priority to connect fast WiFi band
- Client+AP, WISP
- 1 WAN Port + 3 LAN Ports (10/100/1000Mbps) Gigabit
- Support broadband account automatic migration technology, easily replace old routes.



[M4詳細資料](#)

TP-Link Deco M4 Mesh Wi-Fi系統

- Deco提供無縫的全家Wi-Fi覆蓋 — 讓您無須再煩惱訊號死角。
- 先進的Mesh技術讓每台Deco整合成一個同一無線網路名稱，並讓您在家中移動時達到設備無縫漫遊，再也不用斷線重連網路。
- Deco M4兩入組提供約2,800平方呎Wi-Fi覆蓋範圍，並能依您的需求擴增Deco來擴大覆蓋範圍。
- 能與一般的網路供應商(ISP)共同運作，並提供高達1167Mbps穩定而快速的無線連接。
- Deco可處理大流量網路使用，為高達100個設備提供無延遲的網路連接。
- 您可為每一位家庭成員建立獨特的個人檔案，限制上網時間及可用網站。
- 使用Deco App，帶您一步一步設定，輕鬆又方便。
- 目前有 3入/2入 兩種不同包裝。



[M4 Product Details](#)

TP-Link Deco M4 Mesh Wi-Fi System

- Deco uses a system of units to achieve seamless whole-home Wi-Fi coverage - eliminate weak signal areas once and for all!
- With advanced Deco Mesh Technology, units work together to form a unified network with a single network name. Devices automatically switch between Decos as you move through your home for the fastest possible speeds.
- A Deco M4 two-pack delivers Wi-Fi to an area of up to 2,800 square feet (EU version)†. And if that's not enough, simply add more Decos to the network anytime to increase coverage.
- Deco M4 provides fast and stable connections with speeds of up to 1167 Mbps† and works with major internet service provider (ISP) and modem.
- Deco can handle traffic from even the busiest of networks, providing lag-free connections for up to 100 devices†.
- Parental Controls limits online time and block inappropriate websites according to unique profiles created for each family member.
- Setup is easier than ever with the Deco app there to walk you through every step.